
 

1 
 

Osnovna šola 
   Franca Rozmana - Staneta  
     Kersnikova 10, 2000 MARIBOR 
          tel.: (02) 2504300, 2504306,   fax.: (02) 2504311 
              info@o-frs.mb.edus.si,  http://www.o-frs.mb.edus.si 

Davčna številka.: 25901010 
Podračun pri UJP: 01270-6030667458 

 
 

 
  
  

 
 
 

ZAPISNIK 2. REDNE SEJE SVETA STARŠEV 

OŠ FRANCA ROZMANA – STANETA MARIBOR 

 
 

 
Seja Sveta staršev je potekala v sredo, 14. decembra 2022, na podružnični šoli Košaki. 
Pričetek ob 17.00 uri. 
 
Prisotni člani Sveta staršev: ob začetku seje je bilo prisotnih 12 članov, kasneje, kot je razvidno 
iz nadaljevanja tega zapisnika, se je pridružilo še 5 članov, kar pomeni, da je bilo nato skupno 
prisotnih 17 članov Sveta staršev. Prisotnost članov Sveta staršev je razvidna iz liste 
prisotnosti, ki je priloga tega zapisnika (PRILOGA 1).  
 
Ostali prisotni: Katja Pregl, Urška Oblak, Kaja Trlep, Andreja Šket, Petra Kapun. 
 
Opravičili so se: Smiljana Valcl, Klavdij Logožar, Eva Sapač, Manja Zemljič, Simona Podlesnik 
in Jelena Krstič. 
 
 
Predlagan dnevni red: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 1. redne seje z dne 28. 9. 2022 

3. Potrditev zapisnika izredne seje z dne 10. 11. 2022 

4. Vloga staršev pri oblikovanju nadstandardnega programa šole 

5. Skupna nabava likovnega materiala – predstavitev pisnega pojasnila učiteljice glede 

obsega kupljenega materiala 

6. Šolska prehrana 

7. Sodelovanje šole in staršev 

8. Varna pot v šolo 

9. Učilnica na prostem na podružnični šoli  

10. Šole v naravi (ponudbe in oblikovanje cen) 

11. Rozmanov Božiček 

12. Razno 
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Potrditev dnevnega reda 

 
Gospa predsednica Meta Kaker pozdravi prisotne. Ker je ob začetku seje prisotnih 12 članov, 
se ugotovi, da Svet staršev ni sklepčen, zato predlaga, da spremenimo dnevni red tako, da 
začnemo sejo s pogovorom o temah, ki ne zahtevajo glasovanja članov Sveta staršev, v kolikor 
pa se bo kasneje seji pridružilo še dovolj članov, da bi bilo možno odločanje Sveta staršev, pa 
bo Svet staršev sprejel odločitev o spremembi dnevnega reda in glasoval v točkah dnevnega 
reda, ki so za to predvidene. Prisotni člani s tem soglašajo in predlagajo pogovor o temah v 
vrstnem redu, kot sledi iz nadaljevanja tega zapisnika.  
 

 
Vloga staršev pri oblikovanju nadstandardnega programa šole 

 
In 

 
Šole v naravi (ponudbe in oblikovanje cen) 

 

Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da ima prošnjo za ravnateljico, da starši oblikujejo 
nadstandardni program. Gre za nadstandardni program šole v naravi. Razume se da je vse 
drago, predstavniki staršev pa najbolj vedo, kakšno je stanje v vsakem razredu. Nekateri starši 
v njihovem razredu si tega ne morejo privoščiti. Predlaga alternativo, morda ne bi šli na Roglo 
ampak kam drugam, kjer je ceneje. Starši njenega razreda prosijo, da se nadstandardni 
program oblikuje skupaj s starši. Starši ne mislijo, da šola dela slabo, povedo pa, da se 
velikokrat ne sliši šibkejših.  
 
Gospa Mojca Simonič se pridruži seji ob 17.10 uri. 
 
Gospa ravnateljica pove, da razširjen program sestavljajo interesne dejavnosti in vse tisto, kar 
skupaj pripravimo. Skupaj smo oblikovali in nadomestili odpadlo šolo v naravi. Lansko leto je 
bilo izvedenih sedem šol v naravi. Del nadstandarda so tudi strokovne ekskurzije.  Na šoli se 
zavedamo, da so med nami otroci, ki prihajajo iz različnih družin, imamo otroke, ki so prvič od 
doma, ko prespijo v šoli v naravi.  
 
Gospod Dragan Ristevski se pridruži  seji ob 17.11 uri. 
 
Gospa Karmen Poplas Juvan želi, da se definira, kaj se izvaja v okviru standardih in 
nadstandardnih ekskurzij. 
 
Gospa ravnateljica pove, da so informacije napisane v publikaciji šole. Tudi dnevi dejavnosti 
so na nek način nadstandard, to je gledališče, kino in športni dnevi izven naše šole.  
 
Gospa ravnateljica pove, da je na seji prisotna tudi gospa podravnateljica Urška Oblak, ki skrbi 
za takšne primere. V lanskem letu so odšli otroci v mesecu septembru v dom Miloša Zidanška 
na Pohorju, kjer je bila njihova šola v naravi ovrednotena s 100,00 EUR. Na Rogli je bila 
vrednost 163,00 EUR. Težava je bila dvig cene prevoza, prevoznik je nekaj dni pred odhodom 
sporočil ceno prevoza. V letošnjem letu ste starši 5.  razredov dobili obvestilo in informacije, 
kjer je bil naveden predviden strošek. Napovedan je tudi dvig cene zaposlenih, kar bo prav 
tako vplivalo na končno ceno. O vseh informacijah in spremembah boste starši obveščeni.  
Težava je tudi v kapacitetah teh domov, ker gre vedno 50 ali 60 otrok, je potrebno to upoštevati 
tudi pri izbiri same lokacije šole v naravi.  
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Gospa Karmen Poplas Juvan predlaga, da najdemo alternativo in se zimska šola v naravi 
skrajša na dan ali dva, tako bi lahko šli vsi učenci. Našteje primere drugih šol: 

  
Naša šola; Rogla, 3 dni, 2 nočitvi - 180 Eur 
OŠ Kamnica - Čatež, 5 dni, 4 nočitve, hrana, prevoz, kopalne karte - 160 Eur 
OŠ Duplek - Smučanje, 5 dni, hrana prevoz - 160 Eur 
OŠ Leona Štuklja 3 dni, 2 nočitvi, Duh na ostrem vrhu - 75 EUR 
 
Gospa Meta Kaker vpraša, ali ima kakšen konkretni predlog.  
 
Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da želi samo razčleniti, kaj je nadstandard in kaj standard, 
kaj je smiselno in kaj je potrebno prevetriti. Večina staršev se strinja, da je bolje, da gre cel 
razred za nižjo ceno, kot pa le nekateri. 
 
Gospa Nika Švaljek se pridruži seji ob 17.22 uri. 
 
Gospa Nataša Pribožič se pridruži seji ob 17.28 uri. 
 
Gospa ravnateljica pove, da je največja težava, ko se zgodijo odpovedi zadnji hip. Mesec dni 
pred odhodom se zaključi kalkulacija stroškov. Npr. v sedmem razredu je 49 učencev, od tega 
jih gre 45, zato se cena preračuna na število udeležencev. Težava nastane tudi pri stroških 
prevoza. Za 55 prijavljenih učencev sta dva avtobusa. Torej se cena že dvigne. V samo ceno 
je vštet tudi učitelj smučanja z licenco, zaradi varnosti.  
 
Gospa podravnateljica Urška Oblak pravi, da je bilo lansko leto 8 vlog za izrabo sredstev iz 
šolskega sklada za šolo v naravi, letos pa jih je bilo že 22. Misli, da smo uspešni pri pridobivanju 
sredstev. Osebno temu namenja veliko časa, velikokrat pa tudi starši ne sprejmejo pomoči. 
Veliko energije gre za to in reakcije staršev so različne. Vse, kar se dela, je dobronamerno. 
Lani je bilo na prijavnici konkretno napisano, da se starši lahko obrnejo na šolski sklad.  
 
Starše zanima konkretna izkušnja o tem, kam so v zadnjih letih hodili tretješolci, ali je to stalna 
lokacija ali se spreminja.  
 
Gospa ravnateljica pove, da so tretješolci obiskali Roglo, razen lani, ko so zaradi prostorske 
stiske odšli v dom Miloša Zidanška. Pred leti so otroke peljali tudi na Kope. Na Rogli je na voljo 
tudi veliko druge alternative, kot so kopanje, razne športne aktivnosti.  
 
Gospa ravnateljica pravi, da bo šola stremela k temu, da se bodo stroški šol v naravi čimbolj 
racionalizirali.  
 
Starši tudi povedo, da je razlika, če gre zraven učitelj športa, ali pa je potrebno plačati 
usposobljenega vaditelja, ki stane 400,00 EUR. 
 
Starši izrazijo željo, da bi želeli imeti definirano ceno šole v naravi oz. specifikacijo cen 
posameznih storitev, npr. koliko pride recimo karta smučanja, koliko pride ura jahanja, koliko 
stane zajtrk, plavanje, ipd. Tudi na agencijah so cene definirane.  
 
Gospa ravnateljica pove, da septembra teh specifikacij za šolo v naravi ne more pripraviti prav 
zaradi kasnejših sprememb cen zaradi vplivov raznoraznih dejavnikov, kot so bili že prej 
omenjeni.  
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Gospa ravnateljica pove, da je učiteljica športa, gospa Mojca Krajnčič Rihtarič, pridobila tri 
ponudnike za izposojo opreme za smučanje. Na šoli te žal več nimamo, saj je šlo za opremo, 
ki je bila podarjena in ki ne zadostuje več varnostnim standardom.  
 
Gospa Karmen Poplas Juvan pravi, da je gospod Rataj ponudil vso izposojo opreme 
brezplačno. Gospa ravnateljica pove, da ga bomo z veseljem povabili k sodelovanju glede 
izposoje opreme.  
 
Predlog staršev je, da se starši sami organizirajo in si medsebojno pomagajo glede izposoje 
opreme. Strinjajo se, da mora določeno odgovornost prevzeti tudi starš sam, ki želi to svojemu 
otroku omogočiti. 
 
Gospa ravnateljica pove, da v kolikor imajo možnost obrniti se na koga od znancev, lahko to 
storijo, v nasprotnem primeru bo pomagala tudi šola.  
 
Gospa predsednica Meta Kaker predlaga, da če ima kdo kakšen konkreten predlog, da ga 
predstavi na naslednji seji Sveta staršev.  
 
S tem se zaključi združena razprava o temah, navedenih zgoraj. 
 
 
     Šolska prehrana 

 
Na seji gospa Alenka Lobnikar predstavi vsebino elektronskega sporočila, ki ga je prejela, v 
katerem so kritike glede šolske prehrane, otroci se pritožujejo nad premalo kuhano 
prehrano. Starš otroka je zapisal, da je bila riba premalo pečena in da kuharica hrano deli z 
rokami. 
  
Gospa ravnateljica pove, da prvič sliši, da bi naj bila hrana premalo kuhana, saj do nje s strani 
staršev ta informacija ni prišla. Starši povedo, da otroci pravijo, da je bil krompir premalo 
kuhan.  
  
Gospa Kaja Trlep – organizatorka šolske prehrane razloži, da imamo predpisane HACCP 
postopke, imamo konvektomat, kjer bi pri tehnični napaki le tega opazili, če bi bila vsa hrana 
premalo kuhana. Če hrana stoji na vročem dve uri, je ta prej prekuhana kot pa premalo kuhana. 
Da bi imeli težave s konvektomatom ne opažajo.   
  
Gospa Andreja Šket, kuharica, ki dela na razdelilni liniji, pove, da je učenec resnično prišel 
povedat, da je bila hrana nekuhana. Učenec je rekel, da je juha neokusna, krompir pa mrzel.  
 
Gospa Andreja Šket v zvezi s tem pove, da je bila ta dan na jedilniku krompirjeva solata. Ribo 
je pogledala in je bila primerno pečena.  Na delilni liniji se deli hrana v rokavicah in tista, ki je 
na liniji ne hodi na pomivanje posode, kot ji je bilo očitano, saj delo v pomivalnici opravljajo 
kuharske pomočnice.  
  
Gospa ravnateljica v zvezi s konkretnim dogodkom pove, da je deček tisti dan prišel do nje. 
Rekel je, da je riba surova in je krompir hladen. Predlagala je, da najprej stopi do kuharice, 
odšel je v kuhinjo. Ob odhodu iz šole sta se srečala in ji je povedal, da je govoril s kuharico in 
da je vse v redu.  Gospa Andreja Šket pove, da je otrokom naročeno, da če je kaj narobe, to 
pridejo povedati njim. Otroci so s hrano zadovoljni. Gospa ravnateljica pove, da je narejen 
urnik odhodov na kosilo in da otroci ne počakajo na uro kosila, ampak odidejo iz šole. Tudi 
gospa Kaja Trlep pove, da so učitelji izpostavili, da se to dogaja na predmetni stopnji, da učenci  
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ne želijo počakati deset minut, ampak odidejo iz šole brez da pojejo kosilo, ker se ne držijo 
urnika kosil po razredih. Veliko jih odhiti do bližnje trgovine.   
 
Gospa Kaja Trlep pove, da učitelji velikokrat poročajo, da učenci odidejo brez da bi pojedli, ker 
ne želijo počakati.   
  
Gospa podravnateljica Urška Oblak pove, da je urnik odhodov na kosila prilagojen tako, da se 
izognejo preveliki gneči v jedilnici. Učitelji imajo sezname kdo ima kosilo, pri predmetni stopnji 
pa je to težava. Točno se vidijo dnevi, ko je gneča res izjemna.   
  
Predstavnica staršev pravi, da je mama dveh sinov in da točno ve, kdaj jesta in kdaj ne. Prosi 
šolo za razumevanje, saj staršev otroci velikokrat ne slišijo. Kot starš pa hitro ugotoviš, kdo je 
in kdaj je.   
  
Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da se zahvaljuje za posluh šole, da je tisto sadje, ki ostane 
od malice ali popoldanske malice na voljo in da so košare polne in na razpolago otrokom.  
 
Gospa Karmen Poplas Juvan opozori na HACCP na podružnični šoli v Košakih.  S strani ene 
mamice je bila opozorjena na to. Sporno je, da kuhar odide iz šole in potem v istih oblačilih 
hodi po kuhinji. Kuhinja je bila odprta, hrana je bila na pultu, tam so bila tudi čistila in metle 
zraven hrane.  Kuhar bi naj skočil na matično šolo in takoj prišel nazaj.  
 
Gospa ravnateljica pove, da se pogovarjajo o času po drugi uri, ko so bila vsa kosila že 
razdeljena, čistilka je vprašala kuharja, ali je vse pripravljeno, v tem trenutku so se spomnili, 
da so pozabili pripraviti kavo za današnjo sejo in zato je kuhar odšel to iskat na matično šolo.  
 
Gospa Karmen Poplas Juvan doda, da so slike nastale ob 13:45, koliko časa pred tem je kuhar 
odšel, pa se ne ve. 
  
Dogovor je, da je do poltretje ure kuhinja pomita in očiščena. Prav je, da starši zaupate našim 
zaposlenim. Konec novembra je bil opravljen nadzor nad HACCP in vzorčenje živil in brisov s 
strani NLZOH in iz njihovega poročila izhaja, da je bilo vse znotraj mejnih vrednosti. Gospa 
čistilka je tudi sporočila, da ste prišli in ste na to temo tudi spregovorili.  
 
Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da čistilka, ki dela na podružnični šoli, kadi in zato zaudarja 
po cigaretnem dimu in da nima primerne opreme za čiščenje. Neprimerno je, da kadi na cesti 
in nato vstopa v kuhinjo. Hodi v privat oblačilih. Naši otroci si zaslužijo čistočo.   
 
Gospa ravnateljica  pove, da gospa čistilka ne skrbi za kuhinjo. Gospa Karmen Poplas Juvan 
pove, da je vodja podružnice, gospa Dragana Prepelič  podala pisen odgovor, da lahko čistilka 
dostopa do vseh prostorov, tudi do kuhinje. Gospa ravnateljica pove, da tudi sama ima to 
pravico, ampak samo v izrednih primerih. Pove tudi, da smo imeli težave z vstopanjem staršev 
v jedilnico med kosilom. Zagotovo se bomo pa o tem še pogovorili. Vsakoletno poteka tudi 
izobraževanje zaposlenih.   
 
Gospa Karmen Poplas Juvan ponovno pove, da je imela čistilka oblečena lastna oblačila.   
 
Gospa ravnateljica pove, da ima gospa čistilka svojo garderobo, kjer se preobleče v delovno 
obleko, vsak dan ob prihodu in odhodu. Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da je dogodek 
fotografirala in na daleč s telefona pokaže slike notranjega kuhinjskega pulta s hrano in čistili.   
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Gospa ravnateljica pove, da je v zadnjem mesecu prišlo do kadrovske spremembe, da hrano 
razdeli kuhar, ki je lociran na obeh šolah. Težave smo imeli s komunikacijo med zaposlenimi.  
Vedno iščemo možnost, da se izboljšamo. Kuhar bi vse uredil, če ne bi pozabil pripeljati kave 
in vode za to sejo. Zjutraj stojijo kombiji vozil, ki pripeljejo velike količine hrane. Delo smo 
organizirali tako, da otroci ne čutijo popolnoma nobene spremembe. Ni se še zgodilo, da bi  
kdo od otrok vstopil v kuhinjo, ker vedo, da je to prostor samo za zaposlene. Vsak kuhar ima 
svoj delovni proces,  zato prosi, da starši zaupajo, da bo svoje delo opravil vestno in dobro.  
 
Starši povedo, da otroci večkrat pohvalijo hrano, zato se želijo zahvaliti predvsem Kaji Trlep in 
Andreji Šket 
 

 

Skupna nabava likovnega materiala – predstavitev pisnega pojasnila učiteljice 

glede obsega kupljenega materiala. 

 

Gospa Meta Kaker prebere pisno razlago učiteljice 4. razreda gospe Maje Leskovar, kjer je 
naveden seznam vseh potrebščin in načina dela ustvarjanja, kot sledi. 
 
Likovni material v 4.razredu (obrazložitev): 

 
V četrtem razredu je že vrsto let praksa, da ob nabavi materiala, ki ga naročimo skupno 

preko šole, dodatno naročimo čopiče, paleto in tempera barve. Slednje starši nabavijo 

ločeno. 

Med skupno naročen material spadajo risalni listi, kolaž papir, glina, žica, akrilne 

barve, pastelne barve, tiskarska barva, barva za tekstil, oglje, črni flomastri, tekstilne 

vrečke, na katere otroci slikajo, voščilnice s kuvertami, velike litrske tempera barve  

(rumena, rdeča, modra, bela), večja (Mekol) lepila, barvni tuši, črni tuš, valovita 

lepenka ...Ta material porabimo ob ustvarjanju pri samem predmetu. 

Pri pouku likovne umetnosti so učni cilji naravnani tako, da s pomočjo mešanja osnovnih 

barv pridobimo paleto vseh barv in z dodajanjem bele ali črne njihove odtenke.  Barve 

tudi svetlimo in temnimo. Pri tern učenci uporabljajo le tempera barve, ki jih naročimo 

skupno v soli, saj jih količinsko porabijo veliko. Prati koncu šolskega leta učencem 

dopustimo, da likovno ustvarjajo z že mešanimi barvami (torej tempera barvami, ki jih 

nabavijo starši ločeno od skupnega naročila), vendar teh porabijo veliko manj in jih zato 

lahko odnesejo ob koncu šolskega leta domov ter jih nadalje uporabljajo v višjem razredu. 

Prav tako v njihovi lasti ostanejo čopiči in paleta. Če bi skupnemu naročilu dodali za 

vsakega učenca še čopiče, paleto in tempera barvice, bi naročilo presegalo omejen znesek, 

ki ga lahko porabimo za učenca pri skupni nabavi likovnega materiala. 

 
Maja Leskovar, učiteljica 4.razreda in članica Sveta šole 
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Glede na podano razlago gospa ravnateljica pove, da je bila položnica izdana v mesecu 
oktobru. Strošek je velik in 1650,00 EUR do sedaj še ni bilo poravnanih, upamo, da bomo do 
polovice šolskega leta uspeli pridobiti te neplačane zneske. Imamo pa ločeno položnico zaradi 
boljšega pregleda. Na šoli imamo kar nekaj odprtih stvari.  
 
Gospa Vesna Račel se pridruži seji ob 18.37 uri. 
 
Starši povedo, da so proti temu, da se bi dajalo informacije o tem, kdo ne plačuje stroškov. 
Pravijo, da tisti, ki težko dajo, vedno dajo, tisti, ki pa imajo, pa ne. 
  
Gospa ravnateljica naproša, da če bodo imeli možnost, naj nagovorijo te starše.  
 
Gospa podravnateljica Urška Oblak pove, da se starši obračajo na knjigovodkinjo glede 
obrokov in tudi sama dobi informacije. Komunikacija med starši in šolo glede problematike 
poteka. Starši se glede odplačevanja in iskanja rešitev vedno lahko obrnejo na knjigovodkinjo.  
 
Gospa Alenka Lobnikar zapusti sejo ob 18.41 uri. 
 
Gospa podravnateljica Urška Oblak pove, da se da marsikaj urediti, če vemo, kje je problem. 
Tudi učitelji težko posredujejo podatke, saj so to izjemno težke teme.  
 
 

Sodelovanje šole in staršev 
 

Gospa Meta Kaker vpraša, če je oseba, ki je predlagala to temo, prisotna. Ugotovi se, da ne. 
 
Starši izkoristijo priložnost, da povedo, da je dobro, da se ta praksa spodbuja skozi 
decembrsko druženje. Skupaj so pomagali pri okraševanju in takšna sodelovanja so zelo 
dobrodošla.  
 
Gospa Meta Kaker pove, da je to spodbuda za v bodoče, super je, da se na takšen način tudi 
medsebojno spoznavajo in povezujejo.  
 
Gospa ravnateljica pove, da je v šoli Božičkova pošta, kjer so k sodelovanju vabljeni tudi starši. 
Pobudnica je učiteljica gospa Ana Kapš, ideja je bila povezovanje mlajših in starejših otrok. 
Bilo smo skeptičnim, ampak že prvi dan je bilo v nabiralniku skoraj 100 pisem.  
 
Starši vprašajo, ali gre pismo skozi cenzuro. Gospa ravnateljica pove, da delajo pod navodili 
otrok, odpira se pisem ne, nimamo pa slabih izkušenj.  
 
 

     Varna pot v šolo 
 
Gospa podravnateljica Urška Oblak pove, da je seznanjena s problematiko. Imamo integrirano 
linijo in da lahko vsak vstopi na avtobus. Glede postajališč je tako, da morajo otroci na drugo 
stran ceste, to bi v prihodnje poskušali urediti drugače. Načrtovan imamo sestanek glede 
problematike na posameznih lokacijah, glede signalnih tabel in varne poti. Rajonski policisti 
sodelujejo, ti so v bližini šole, da nam pomagajo. Težava je z otroki, ki imajo skuterje, s katerimi  
vozijo po pločnikih in poteh, po katerih hodijo ostali otroci. Linija Počehova se lahko uredi z 
Marpromom. Večina otrok ima urnik takšen, da zamudi prvo uro. Gospa Meta Kaker prosi, da 
se poda pobuda in poskuša dogovoriti ustreznejše rešitve s prevoznikom. 
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Potrditev dnevnega reda 

 
Glede na to, da je Svet staršev tekom seje postal sklepčen (trenutno je prisotnih 16 članov) in 
glede na spremembe dnevnega reda, kot so ga skupaj potrdili prisotni člani na začetku in  
 
 
 
tekom seje, gospa Meta Kaker predlaga, da sprejmemo in potrdimo spremenjen dnevni red 
današnje seje in sicer: 
 

1. Vloga staršev pri oblikovanju nadstandardnega programa šole 

2. Šole v naravi (ponudbe in oblikovanje cen) 

3. Šolska prehrana 

4. Skupna nabava likovnega materiala – predstavitev pisnega pojasnila učiteljice glede 

obsega kupljenega materiala 

5. Sodelovanje šole in staršev 

6. Varna pot v šolo 

7. Potrditev dnevnega reda 

8. Potrditev zapisnika 1. redne seje z dne 28. 9. 2022 

9. Potrditev zapisnika izredne seje z dne 10. 11. 2022 

10. Rozmanov Božiček 

11. Učilnica na prostem na podružnični šoli  

12. Razno 

 
S tako spremenjenim dnevnim redom današnje seje soglašajo vsi prisotni člani. Sprejme se 
naslednji sklep: 
 
SKLEP 1: Člani Sveta staršev soglasno potrdijo tako spremenjeni dnevni red. 
 
 

Potrditev zapisnika 1. redne seje z dne 28. 9. 2022 

in 

Potrditev zapisnika izredne seje z dne 10. 11. 2022 

 

Gospa Meta Kaker predlaga, da se potrdita oba zapisnika, tako zapisnik prve redne seje z dne 
28. 9. 2022, kot tudi zapisnik izredne seje z dne 10. 11. 2022. Za potrditev obeh zapisnikov 
glasuje 15 prisotnih članov Sveta staršev, 1 član je vzdržan.  
 
Ugotovi se, da sta sklepa sprejeta. 
 
SKLEP 2: Potrdi se zapisnik prve redne seje z dne 28. 9. 2022. 
 
SKLEP 3: Potrdi se zapisnik izredne seje z dne 10. 11. 2022. 
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Rozmanov Božiček 

 
Gospa ravnateljica pove, da je bil odziv velik, poslali smo elektronsko sporočilo vsem staršem. 
Še enkrat prosi za donacije igrač, ki bi jih razdelil Dedek Mraz. Gospa Nataša Pribožič pove, 
da je bil odziv staršev zopet res velik, zahvali se za sodelovanje vsem, povabi pa še k  
 
 
prispevanju igrač, ki bi jih otroci v šoli lahko skupaj uporabljali v času podaljšanega bivanja na 
šoli.  
 
Starši se zahvalijo za sodelovanje.  
 
 

Učilnica na prostem na podružnični šoli 

 
Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da so vso dokumentacijo predali šoli, šola pa bo to predala 
na občino. Sedaj ne ve kakšen je status te vloge. Želi, da bi lahko začeli z zbiranjem sredstev.  
 
Gospa ravnateljica pove, da dokler nimamo finančne konstrukcije, občini ne moremo predložiti 
dokumentacije. Finančnega načrta pa še ni.   
 
Gospa Karmen Poplas Juvan pove, da bodo še naprej prosili ravnateljico za pomoč pri 
posredovanju.  
 
 

Razno 
 

Glede jutranjih ur avtobusnih prevozov g. Aleš Požgan pove, da imajo drugošolci vse interesne 
dejavnosti zjutraj. Če se le da, bi bilo dobro, da se OPB popestri s tem, da se doda kakšna 
interesna dejavnost v tistem času. 
 
Gospa ravnateljica pove, da se pobuda zagotovo lahko poda za spremembe v naslednjem 
šolskem letu.  
 
Starši povedo, da je izziv, da otroka tako hitro zbudiš. Gre za manjše otroke, ker večji že tako 
imajo pouk ob 7:30. Glede na to se otroci kakšne aktivnosti ne udeležijo, zato, da ne vstajajo 
tako zgodaj. 
 
Gospa ravnateljica pove, da je nujno potrebno, da se otrok nujno vključi v aktivnost v 
popoldanskem času, problem je prostorska stiska, tukaj vidi rešitev, da se določene interesne 
dejavnosti zamaknejo na popoldanski čas. Veliko je želja, želeli bi imeti še več interesnih 
dejavnosti, kot jih šola ponuja. Potrebno je, da se otrok vključi, ker hkrati ne more potekati 
interesna dejavnost, ki je v učilnici OPB. Predvideva se, da bodo spremembe v novem šolskem 
letu. Trenutno še ni odgovorov na vsa vprašanja. Glede tujih jezikov je pomembno, da imamo 
zaposlenega učitelja, ki to poučuje. S porodniškega dopusta se prihodnje šolsko leto vrača 
učiteljica italijanskega jezika. Gospa ravnateljica pove, da imamo težave z iskanjem kadra, ki 
bi bil pripravljen poučevati tako razdrobljen urnik. 
 
Gospa Jasna Nagode pove, da so jo starši njenega razreda prosili, da izpostavi problem glede 
učiteljice gospe Janje Tomažič. Otroci so povedali, da gospa Tomažič govori pretiho in preveč  
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strokovno in da je učenci ne razumejo. Ko učiteljico prosijo za ponovno razlago, jih ta nadere. 
Učenci, ki imajo talent, so varni, ostali pa ne. Starši po pripovedovanju otrok povedo, da  
učiteljica ves čas govori, na koncu pa jih nadere zakaj še niso dokončali dela. Neprimerno se 
jim zdi, da nekdo dobi slabšo oceno, ker se ni s pravim pisalom podpisal na izdelek. 
 
Gospa ravnateljica navedeno vzame na znanje in pove, se bodo pogovorili. Pri likovni 
umetnosti obstajajo enaki kriteriji kot pri ostalih predmetih. Nekoč so to bili predmeti, ki se niso  
ocenjevali z oceno, tako kot danes. Res je, da učitelji veliko časa namenijo razlagi, zavedamo 
se, da je tudi umetnost zahtevna. Izpostavi tudi problem, da se velikokrat išče izdelke brez 
imena. Verjetno učiteljica ne bi dovolila, da učenec nadaljuje delo na izdelku drugega učenca. 
 
Gospa ravnateljica priporoča, da se obrnejo na učiteljico in se najavijo na govorilne ure.  
 
Starši ugotavljajo, da še nihče ni pristopil do učiteljice in da je komunikacija pomembna.  
 
Za pevski zbor je predlog staršev, da se pridobijo majice z natisnjenim logotipom. Gospa 
ravnateljica pove, da to ni noben problem. Ni težava priskrbeti majic, imamo pa zelo številčen 
pevski zbor, okoli 200 otrok, zato potrebujemo pisano paleto velikosti teh majic. Pobuda bo 
prenešena naprej.  
 
Starši pohvalijo učitelja gospoda Marka Bračiča za tako številčen pevski zbor in zelo dobro 
uglašen pevski zbor. Otroci se na vajah zelo dobro počutijo, učitelj je na vajah vedno nasmejan. 
Starši pohvalijo tudi osebo, ki skrbi za FB stran, pohvale gredo tudi sami prireditvi, ki je bila 
zelo dobro in lepo pripravljena.  
 
Gospa ravnateljica se zahvali, pove, da se zavedamo pomembnega dela, ki temelji na timskem 
sodelovanju, saj takšna prireditev začne nastajati že v poletnem času. Učiteljica gospa Jana 
Zadravec je bila idejni vodja. Vse poteka že v dopoldanskem času, ko se pripravlja prostor. 
Gospod hišnik je pomagal pri postavljanju scene, ki jo učiteljica gospa Janja Tomažič načrtuje 
z učenci. Gospa ravnateljica se zahvali za obisk in izrečene pohvale.  
 
Starši nadalje še povedo, da otroci predlagajo, da bi na pevske priprave na Tiso odšli še enkrat, 
pred Dobromajskim koncertom.  
 
Gospa Meta Kaker pove, da je pri mlajših otrocih težava pri preobuvanju v veži, saj se pri tem 
usedejo na tla, ki so lahko mokra in umazana ter poda pobudo, da bi se tja namestila klopca, 
da bi se otroci preobuli sede. Gospa ravnateljica pove, da bodo zadevo uredili. 
 
Gospa Sonja Majcen Domajnko prebere elektronsko sporočilo mamice iz njenega razreda, ki 
želi vedeti koliko in kako se učitelji izobražujejo.  
 
Gospa ravnateljica pove, da poteka izobraževanje v skladu s programom izobraževanja. Preko 
posebnega programa CATIS so predstavljeni programi, kjer se lahko vsak strokovni delavec 
odzove, na ravnateljih pa je, da jim to izobraževanje omogočimo. Katerih izobraževanj se je 
kdo udeležil je opisano v letnem poročilu ob zaključku šolskega leta.  
 
Izpostavljeno je še vprašanje glede sedežnega reda. Gospa ravnateljica pove, da se velikokrat 
zgodi, da dva učenca ne moreta sedeti skupaj, saj so oblike dela drugačne in tako tudi sedežni  
red. Gospa ravnateljica predlaga, da se v zvezi s tem prenese sporočilo konkretnim učiteljem 
oz. razrednikom.  
 
 



 

11 
 

Osnovna šola 
   Franca Rozmana - Staneta  
     Kersnikova 10, 2000 MARIBOR 
          tel.: (02) 2504300, 2504306,   fax.: (02) 2504311 
              info@o-frs.mb.edus.si,  http://www.o-frs.mb.edus.si 

Davčna številka.: 25901010 
Podračun pri UJP: 01270-6030667458 

 
 

 
S strani staršev je povedano še, da se v naši državi prevečkrat dvomi v delo učiteljev. V 
skandinavskih državah temu ni tako. Pri nas si v težavah že, če si otroka samo grdo pogledal.  
 
Učitelji so primerno usposobljeni in izobraženi, da se lahko ukvarjajo z razno problematiko, 
pove gospa ravnateljica. V kolikor pride do dodatne potrebe po izobraževanju, se to tudi 
izvede.  
 
Ker ni več tem za razpravo pod točko razno, se seja konča ob 19.40 uri. 
 
 
 
 
 
 
Zapisala: 
Petra Kapun 
 
 


